
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 17

Borgere, der er indehaver af en ejendom på maksimalt 5,5 hektar, er tidligere blevet op-

krævet ejendomsskatter efter reglerne for en boligejendom frem for en landbrugsejen-

dom, hvilket blev ændret med vedtagelsen af Ejendomsvurderingsloven, jf. lovforslag nr.

L 211 (folketingsåret 2016-17), hvor der samtidig blev indført en tilbagebetalingsordning

til de berørte borgere. I den forbindelse bedes ministeren bekræfte, at hvis en genbereg-

ning af ejendomsskatter resulterer i et beløb, der for et eller flere år er lavere end de op-

rindeligt beregnede ejendomsskatter, så skal forskellen udbetales som kompensation. I

bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvornår de berørte borgere kan forvente kom-

pensationen udbetalt, såfremt de er berettiget hertil.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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